



Protokoll DS5

Datum 2024-09-17 **Verksamhetsår** 2024/25
Tid kl. 18:59-20:55
Plats Stockholms Stiftskansli, Västra Trädgårdsgatan

Närvarande:

Danielle Djupedal Larsson
Amanda Gidlöf
Emilia Möller
Astrid Tchernov
Jakob Gölstam
Irma Fors
Sebastian Ericsson
Sofia Engström
Nicole Oddbratt
Stefan Rickard

Anmält förhinder:

Beata Gustafsson

Adjungerade:

Clara Alm
Hanna Hellström
Beatris Ruthström

Bilagor:

Bilaga 1. Kallelse DS5
Bilaga 2. Föredragningslista DS5
Bilaga 3: Arbetsutskottets minnesanteckningar AU7
Bilaga 4: Verksamhetsutskottets minnesanteckningar
Bilaga 5 Ekonomiutskottets minnesanteckningar
Bilaga 6 Organisationsutskottets minnesanteckningar



Lena Bergman kom och besökte oss och talade om diakoni och sorgepåsar. Vi diskuterade om det skulle vara något för oss.

1. Inledande formalia

1.1. Mötets öppnande

Ordförande Danielle Djupedal Larsson förklarade mötet för öppnat kl 18:59

1.2. Lägesrunda

Vi gjorde hjärta sten

1.3. Bön eller psalm

Danielle ledde oss i bön

1.4. Val av mötesordförande

Föreslagen mötesordförande: Danielle Djupedal Larsson

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Danielle Djupedal Larsson till mötesordförande.

1.5. Val av mötessekreterare

Föreslagen mötessekreterare: Amanda Gidlöf

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Amanda Gidlöf till mötessekreterare.

1.6. Val av mötesjusterare

Föreslagen mötesjusterare: Astrid Tchernov

Distriktsstyrelsen beslutade

att välja Astrid Tchernov till mötesjusterare.

1.7. Val av adjungerade

Clara Alm, Hanna Hellström och Beatris Ruthström valdes som adjungerande

1.8. Mötets beslutanderätt

Mötet fanns beslutsmässigt eftersom vi var fler än hälften närvarande och kallelsen hade skickats ut i tid

1.9. Fastställande av föredragningslista

Distriktsstyrelsen beslutade

att fastställa föredragningslistan enligt förslag



1.10. Föregående protokoll

Distriktsstyrelsen beslutade

att lägga protokollet för DS3 och DS4,5 till handlingarna.

2. Informationsärenden

2.1. Rapporter

2.1.1. Förbundet

Beatris föredrog punkten.

Under hösten bjuder förbundet in till tre samtalskvällar om Strategi 2027. Du som är aktiv i ett distrikt eller en lokalavdelning är välkommen att delta. Det är upp till distrikten att avgöra vilka som ska representera dem. Det kan vara en styrelsemedlem, andra engagerade eller representanter från lokalavdelningar.

Under hösten hålls två grundutbildningar för den som vill bli Ageravolontär. Utbildningarna sker digitalt på kvällstid 29 oktober och 6 november.

2.1.2. Kansliet

Clara föredrog punkten. Kansliet:

Clara har varit tjänstledig i ett par veckor. Det har varit mycket planering inför Kraftsamling, en dag för församlingsanställda som jobbar med barn och unga, som är den 26 september 2024. Under kraftsamling ska SKUSS hålla i en egen workshop.

Clara har varit på heldagsplanering med GUDM (gruppen som jobbar med grundläggande uppgiften på stiftet) och pratat om vad gruppen ska göra under hösten och våren. Alla var överens om att fokus ska ligga på barn och unga och det funderades över hur det ska göras i praktiken.

Ett infoblev till nyvigda pastorsadjunkter i Stockholms stift har färdigställts och skrivits på av biskop Andreas och ordförande Danielle. I brevet framgår vilka evenemang pastorsadjunkter kan delta i för att samarbeta med SKUSS under året.

2.1.3. Stiftet

Beatris föredrog punkten.



I mars hålls det ett demokratikonvent för förtroendevalda i Stockholms stift. Syftet med dagen är att (1) rikta uppmärksamhet och tack, (2) lyfta demokratiperspektiv och utmaningar, samt (3) öka kunskap och väcka engagemang. SKUSS kommer delta i detta som medarrangör och konsulent Beatris sitter med i projektgruppen och sitter med och kommer ha ansvar för bemanning samt sitter med i programplaneringen för dagen. En inbjudan att delta digitalt under dagen kommer skickas ut till alla förtroendevalda inom SKUSS, inbjudan att delta fysiskt kommer erbjudas till kanske 2-3 LA.

- 2.1.4. Arbetsutskottet (AU)
Danielle föredrog punkten (se bilaga 3)
 - 2.1.5. Organisationsutskottet (OU)
Amanda föredrog punkten (se bilaga 6)
 - 2.1.6. Verksamhetsutskottet (VU)
Stefan föredrog punkten (se bilaga 4)
 - 2.1.7. Ekonomiutskottet (EU)
Emilia föredrog punkten (se bilaga 5)
 - 2.1.8. Internationella utskottet (IU)
Inget möte har varit. Hanna pratade om olika arrangemang kopplat till internationella frågor som har erbjudit oss.
 - 2.1.9. Förvaltningsutskottet (FU)
Beatris har pratat med Tobbe, de har planerat en rivningshelg denna helg. Möte ska vara i oktober/november
 - 2.1.10. Lokalavdelningsbesök
Inga lokalavdelningsbesök har skett. Danielle pratar om hur man ska få kontakt med lokalavdelningarna
- 2.2. Beslutsuppföljning**
Extrainsatt styrelsemöte var för att personer skulle få tillgång till skatteverket Innan dess beslutades att Amanda skulle bli vice ordförande, detta har fungerat bra.
- 2.3. Bordlagda frågor**
Det finns inga bordlagda frågor att hantera
- 2.4. SKUSS och världsläget**



Stefan och VU kommer att vid nästa SKUSS-dag möjligtvis besöka en fredsauktion vid mariatorget och alla uppmuntras att tända ett ljus för fred.

Vi pratade även lite om valet i USA och hur debatten kring religion kan påverka oss.

Mötet ajournerades till 19:44

2.5. **Rapport kring lokalen**

Sebastian och Jakob ska träffas i helgen för att se vad lokalavdelningar vill med lokalen. Värmdö verkar intresserade att göra verksamhet tillsammans!

2.6. **Policy kring reseersättning**

Danielle berättar om ett förslag för reseersättning. Resor till möten och representationsuppdrag för stiftet - styrelsen kan stå för 90 kr för tur och retur. Resor till större arrangemang och aktiviteter: subventionering för biljetter med ex tåg.

Vi diskuterade om summan 200 kr per resa är rimligt eller inte, det fanns styrelseledamöter som tyckte att denna summa var för låg och att styrelsen skulle stå för hela summan.

Frågan bordläggs

2.7. **Riksläger 2025**

Amanda och Danielle berättar om förbundets plan med riksläget. Detta läger är på hösten och skulle komplementera vår verksamhet bra.

Mötet ajourneras till 20:27

2.8. **Ekonomisk framtid**

Vi är mitt i en servicebyrå-byte. Vi har mycket pengar (ca 1 miljon) som ligger och sparas om något skulle hända. Ekonomisk rådgivning föreslog att investera i något som är låg risk. Detta skulle ge oss lite extra pengar att använda till verksamhet samt jämna ut inflationen. Men är det rätt för oss som organisation? Vi bordlägger frågan till nästa möte.

2.9. **Podcast**

Isak som tidigare satt i styrelsen var den som hade kompetens som behövdes för att skapa en podd. När vi har svårt att ha tid och kompetens kan detta återupptas. Vi diskuterar hur man kan göra istället, kanske kan det ändra format till en livepodd

2.10. **Rekryteringskampanjen**



Danielle meddelar att medlemstävlingen är igång. Det finns fyra kategorier att tävla inom, styrelseledamöter uppmuntras att sprida detta till sina kontaktlokalavdelningar.

3. Beslutsärenden

3.1 Riksläger 2025

Distriktsstyrelsen beslutar

att tacka ja till inbjudan om att visa intresse att bli ett samarbetande distrikt i genomförandet av Rikslägret 2025

4. Avslutande formalia

4.1 Personalfrågor

Vi diskuterade personalfrågor

4.2 Övriga frågor

Sofia lyfter mental health run och vilka som kan vara där på plats. Sofia, Danielle och Beatris kommer vara där på plats.

4.3 Nästa sammanträde

Nästa sammanträde är 15 oktober

4.4 Mötets avslutande

Mötet avslutades 20:55